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Από το υπ’ αριθ. 30/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 600/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση εκτέλεσης του έργου 
«Τοποθέτηση φωτεινού σηματοδότη στη 
Λεωφόρο Στρατού» με αυτεπιστασία. 

 
       Σήμερα 6 Δεκεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 2-12-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης K. Aσλάνογλου Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ν. Χαμαλής  
4. Μ. Γαβρίδης Π. Πιτούλιας  
5. Κ. Πουλασουχίδης Α. Κεσίδης  
6. Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
7. Δ.  Πέτκος Θ.  Σιδηρόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Ε. Σοφιανίδης Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές Ε. Λευκοπούλου -------- 

10. Κ.  Βαφείδης Γ. Μανακούλης  
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:   1)       Κατά   τη  συζήτηση   του  πρακτικού  
14. M. Σουμελίδης συζήτησης  επί   του 2ου θέματος  προσήλθαν   οι   κ.κ.    Σ. 
15. Α. Ταραλάς Παναγιωτίδης, Μ. Τσαμήτρου, Π. Αγαθαγγελίδης. 
16. Χ.  Σκουμπόπουλος 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 594/99     απόφασης 
17. Χ. Γεωργιάδης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Ε. Κουκουρδής. 
18. Β. Γιαννουλάκης 3) Κατά   τη   συζήτηση   της  υπ’  αριθ.  595/99   απόφασης 
19. Σ.  Παναγιωτίδης προσήλθε ο κ. Δ. Ταχματζίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. 
20. Ι. Ακριβόπουλος Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος. 
21. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 4) Κατά   τη  συζήτηση   της  υπ’   αριθ. 596/99   απόφασης 
22. Ε. Κουκουρδής αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Ουρσουζίδης, Π. Αγαθαγγελίδης. 
23. Π. Αγαθαγγελίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση    της   υπ’  αριθ.  597/99  απόφασης  

   αποχώρησε ο κ. Χ. Μουτσιόπουλος. 
   6) Κατά    τη      συζήτηση  της  υπ' αριθ. 598/99  απόφασης  
   αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 

 
 
 



 Στη συνέχεια ο προεδρεύων πλειοψηφών σύμβουλος εισηγούμενος το 8ο θέμα 
της ημερήσιας διάταξης εξέθεσε στο συμβούλιο ότι : 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 11 του Π.Δ. 171/87 για τα "Όργανα που 
αποφασίζουν ή γνωμοδοτούν και ειδικές ρυθμίσεις σε θέματα έργων που εκτελούνται 
από τους ΟΤΑ και άλλες σχετικές διατάξεις" προβλέπεται ότι: " Η εκτέλεση έργων με 
αυτεπιστασία γίνεται από τον Δήμαρχο μετά από σχετική απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου που λαμβάνεται  ύστερα από σύμφωνη εισήγηση του Δημάρχου χωρίς να 
απαιτείται γνωμάτευση της Διευθύνουσας ή Επιβλέπουσας υπηρεσίας". 
 Στον προϋπολογισμό  και στο Τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου μας για το έτος 
1999 περιλαμβάνεται και το έργο "Τοποθέτηση φωτεινού σηματοδότη στη Λεωφόρο 
Στρατού" με προϋπολογισμό 3.169.545 δρχ. και Κ.Α. 15/151.9κγ και πίστωση 
2.756.126 δρχ. και για το οποίο εισηγούμαστε την εκτέλεση του με αυτεπιστασία με 
βάση την φύση των υπό εκτέλεση εργασιών την διάρθρωση της τεχνικής μας 
υπηρεσίας και το υπάρχον εργατοτεχνικό προσωπικό του Δήμου μας. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Προεδρεύων πλειοψηφών σύμβουλος: Το ένα θέμα αφορά την τοποθέτηση 
ενός φαναριού στη Λεωφ. Στρατού, στο ύψος των εργατικών κατοικιών, για να 
περνούν οι μαθητές απέναντι. Με ειδικό κουμπί θα σταματάει η κυκλοφορία, 
προκειμένου να περνούν οι μαθητές από την διάβαση. 
 Το 2ο έχει σχέση μ' έναν καινούριο κωδικό που ψηφίσαμε σε προηγούμενο 
Δ.Σ. για τ' ανταλλακτικά των αντλιοστασίων των Κοινοτήτων. Κάναμε πάρα πολλά 
έξοδα, δεν φθάσανε τα χρήματα. 
 Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος: Προτείνω να γίνουν με εργολαβία γιατί δεν μπορεί να τα 
κάνει ο Δήμος. 
 Για τη φωτεινή σηματοδότηση, είναι έργο το οποίο μόνο εξειδικευμένοι το 
κάνουν. 
 Για τ' αντλιοστάσια αν είναι προμήθεια, συμφωνώ να γίνει με αυτεπιστασία. 
 Τσαμήτρου: Οι μελέτες για τα έργα με αυτεπιστασία συντάσσονται όπως κι 
εκείνες με δημοπρασία. Σύμφωνα με το Π.Δ. 28/80 απαγορεύονται  εργασίες κατ' 
αποκοπή. 
 Στη μία μελέτη όμως τέτοιες εργασίες υπάρχουν πολλές. Στην άλλη μελέτη 
υπάρχει μόνο ένα άρθρο το οποίο χαρακτηρίζεται ως ειδικό και προβλέπει τιμή 
μονάδος περίπου 2 εκ. για ένα τεμάχιο. 
 Πρέπει να συντάσσονται σωστά οι μελέτες για να υπάρχει διαφάνεια όταν 
γίνει το έργο. 
 Προεδρεύων πλειοψηφών σύμβουλος: Για το 2ο θέμα είναι υδραυλικά είδη. 
Υπάρχουν 250 είδη που χρησιμοποιούνται γιαυτή την κατηγορία. Είναι πολύ 
δύσκολο να υπάρχει πλήρη μελέτη.  
 Τη νέα χρονιά αν περάσουν όλα αυτά στη ΔΕΥΑΒ, θα γλυτώσουμε απ΄ αυτές 
τις μελέτες.  
 Για τον φωτεινό σηματοδότη, ένας είναι ο εργολάβος στην περιοχή μας, που 
μπορεί να κάνει προμήθεια κι εγκατάσταση, Αν όμως χρειαστεί να κόψει αυτός με 
ασφαλτοκόπτη τον δρόμο, θα μας βγει το έργο 5 εκ. δρχ. 
 Τσαμήτρου: Όταν δεν υπάρχουν αναλυτικά, τι εργασίες θα γίνουν, μπορείς να 
βάλεις οτιδήποτε ή να πληρώσεις χωρίς να γίνουν. Δεν είναι ξεκαθαρισμένο το 
άρθρο. 
  Προεδρεύων πλειοψηφών σύμβουλος: Παραμονές δεκαπενταύγουστου 
χάλασε η αντλία της Σάντας και ψάχναμε 7 άτομα για να την βάλουμε. Δεν κοιτάς 
τότε αν έχεις γραμμένα στον προϋπ/σμό σου για βλάβη. 



 Κάναμε την βλάβη και τώρα ήρθε η ώρα να πληρώσουμε. Πρέπει να 
πληρώσουμε, δεν γίνεται διαφορετικά. 
 Περαιώθει η συζήτηση. Απ' ότι φαίνεται υπάρχει διαφωνία μόνο για το ένα 
θέμα.  
 Ποιοι ψηφίζουν την πρόταση να εκτελεστεί το έργο με αυτεπιστασία; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαϊσές, Κ. Βαφείδης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
 Προεδρεύων πλειοψηφών σύμβουλος: Ποιοι δεν συμφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση του προεδρεύοντος πλειοψηφούντος συμβούλου. 
2.- Την με αρίθ. 104/99 μελέτη του τεχνικού τμήματος Δήμου Βέροιας. 
3.- Ότι με τη σημερινή διάρθρωση του τεχνικού τμήματος μπορεί ο Δήμος Βέροιας 
να εκτελέσει με μικρότερη δαπάνη το παραπάνω έργο. 
4.- Ότι ο Δήμος Βέροιας διαθέτει μηχανικό εξοπλισμό για την εκτέλεση του 
παραπάνω έργου. 
5.- Ότι στο τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 1999 περιλαμβάνεται το έργο 
«Τοποθέτηση φωτεινού σηματοδότη στη Λεωφόρο Στρατού» με προϋπ/σμό 
3.169.545 δρχ. και πίστωση 2.756.126 δρχ. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.-Τις διατάξεις των  άρθρων 58 του Π.Δ. 609/85 «Κατασκευή δημοσίων έργων» και 
11 του Π.Δ. 171/87 «Εκτέλεση έργων με αυτεπιστασία». 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την εκτέλεση με αυτεπιστασία του έργου «Τοποθέτηση φωτεινού 
σηματοδότη στη Λεωφόρο Στρατού» του τεχνικού προγράμματος του Δήμου έτους 
1999, προϋπολογισμού 3.169.545 δρχ. και πίστωση 2.756.126 δρχ. στον Κ.Α. 
15/151.9κγ. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    600 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΠΛΕΙΟΨΗΦΩΝ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ I.  Kουρουζίδης Χ. Σκουμπόπουλος 

 Δ.  Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης 
 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ Κ.  Πουλασουχίδης Σ. Παναγιωτίδης 
 Α. Δελαβερίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου - Καραχατζή 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. ΜΟΥΤΣΙΟΠΟΥΛΟΣ  

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  4-1-2000 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


